

Forstyrrelsesmøde

2019-03-25

Intro

- Til stede
 - Andreas, Bogi, Christian, Jakob, Katrine, Sabine
- Dagsorden
 - Godkendt
- Referat for sidste møde
 - Godkendt

Referat

- Status på nye møbler til jægerstuen (Bogi, Sabine, Aae)
 - <https://docs.google.com/document/d/1JVd1RC0y9BeFiRGwToQiRAiLfEUWNQ2TvXQ5ym0JkHY/edit?usp=sharing>
 - 13750.- for en IKEA pakke.
 - Vi vil gerne have en falsk plante også(Kan også bruges som reserve juletræ)!
 - Vi er enige om at vi max skal bruge 15k til jægerstuen.
 - Køb, køb, køb!
 - Tag fat i betjentene og find ud af om vi kan få flyttet postkasse tingen ved siden af døren til havnen.(Aae)
- Status på F-Klub Hoodies (Bogi)
 - <https://www.teamshirts.dk/>
 - Gennemgang af både jakke, hoodie, og t-shirt eksempler
 - Mulighed for at komme og prøve størrelser og forudbestille for at hjælpe på korrekte størrelser?

- Test-tøj er bestilt! Det bliver leveret tilbage, efter der er prøvet størrelser.
- Der skal besluttes en dag, hvor der kan prøves størrelser.
- Der vil være mulighed for forudbestilling.
- Alt efter Interesse finder vi ud af hvor meget der skal bestilles.
- Status på SoundBoks
 - Måske ikke den bedste idé.
 - Vi skal lige genoverveje hvad vi gør med ny lyd.
 - Måske en ny mixer.
- Status på ny mikrofon/receiver (Aae)
 - Fem tusinde bobs!
 - Koncert kvali
 - Vi kigger efter noget lidt billigere end 5k bobs.
- Godkendelse af krav til ny forside til fff.fklub.dk (Bogi)
 - Fit vil hellere lave mobilvenlig hjemmeside end en app
 - https://docs.google.com/document/d/1_v0oxfuyGEbGtH5_8gdapQPgm6NMRgXDQz0WgFJtW6s/edit?usp=sharing
 - Den er godkendt! Bogi sender den til FIT!
- Status på kopper (Treen)
 - Treen har ikke snakket om det.
 - Måske få prosa til at sponsorere kopper, i stedet for trøjer!
- Status på gaver til betjente og sekretariat
 - Aae kigger på nogle gaver
- Evt.
 - Ullas mail ang. Alumner
 - Brams og Aae står for at svare på mailen og finde en dato.
 - Der kommer en invitation til resten af forstyrrelsen, hvis vi skal med.
 - Uffes mail fra torsdag - er den besvaret?
 - Brams står for at svare på den mail fra Uffe.
 - Adgang til Fklubbens facebook side
 - Hvis nogen vil have et opslag på facebook eller instagram, skal det igennem fe'rne

- Når vi selv arrangerer Foobar
 - Poster, inforskærm, skal der tages billeder? Hvad er aftalen med virksomhederne ift det?
 - Vidensdeling! Der skal kommunikeres til de andre udvalg, hvad/hvor/hvor meget der skal ske.
 - Foobar vil gerne vide hvad der er gratis.
 - Skal der plakater op? Fonsorerne skal lave plakater.
 - Skal der noget på inforskærmen? Hvornår?
 - Hvem skal have ansvar for firma præsentationer til sponsor-barer?
 - Der bliver snakket om det i udvalgene